

《单词百科:regulate是什么意思?regulate怎么发音?regulate的解释和用法》

英语单词regulate是什么意思?regulate怎么读?regulate怎么发音?简答网为您整理了regulate的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



regulate怎么读

regulate的读音:[re ˈjule t]

regulate的意思

1、v.控制;调节;管理;

regulate的相关词组

1、regulate and oversee 监管和监督

2、regulate price [法]规定价格;

regulate的近义词

- 1、administer vt.管理;治理（国家）;给予;执行;
- 2、rule n.规则，条例;行事准则;常规;统治;尺;

regulate的反义词

- 1、deregulate vt.解除管制;

regulate的双语例句

- 1、We will protect lawful incomes, regulate excessively high incomes and ban illegal gains.

保护合法收入, 调节过高收入, 取缔非法收入.

- 2、At the same time, the state should regulate dairy enterprises arbitrary speculation of milk products.

同时, 国家应该规范乳品企业任意炒作奶产品的行为.

- 3、It can facilitate gonococcal invasion of host cell, regulate apoptosis, influence complement and act as adjuvants.

它能促进淋球菌入侵宿主细胞, 调控细胞凋亡, 影响补体激活途径, 充当免疫佐剂.

- 4、The activities of credit companies are regulated by law.

信贷公司的业务受法律的制约。

- 5、Can you regulate this watch so that it keeps time accurately?

你能不能调一下这块表, 让它走得准一些?

- 6、Congress may pass laws that allow states to independently regulate interstate commerce.

国会可以通过法律允许州独立规制州际商务.

- 7、Regular mealtimes, not just regular sleep times, help regulate our circadian rhythms.

不仅是有规律的睡眠时间, 有规律的饮食时间也对调节我们的生理节奏有帮助.

8、 It can regulate specific gene expression, cellular secretion and membrane permeability.

对基因表达, 细胞分泌, 细胞膜通透性等进行调节.

9、 Hydraulic driving proportion servo control system is adopted to regulate control electrode at EAF Plant.

电炉厂采用液压驱动的比例伺服控制系统来调节控制电极.

10、 Shifting bars are a hazard to navigation and expensive to regulate.

移动沙洲将危害通航, 而且要花费资金进行整治.

11、 I regulate the tempo by tightening and loosening.

节奏调控收紧和放松有高有低.

12、 As we get older the temperature-regulating mechanisms in the body tend to become a little less efficient.

随着年龄的增长, 人体体温调节机制的功能往往会有所弱化.

13、 An agreement between producer nations to regulate the output and price of a particular commodity.

主要生产国与消费国就调节某种原料商品的产量及价格而达成的协定.

14、 This valve regulates the flow of water.

这个阀门控制着水的流量.

15、 Special government agencies regulate domestic airlines and those that fly into a country from other countries.

政府特设机构制订国内航线和从一国飞往他国的国际航线.

16、 This system can regulate the temperature of the room.

这种系统能调节室内温度.

17、strict rules regulating the use of chemicals in food

限制化学品在食物中使用的严格规定

18、Your body knows when it's time to eat, sleep and regulate.

你的身体知道什么时候进食, 什么时候睡觉, 什么时候调节自己的身体机能.

以上是简答网为您整理的regulate怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于regul

ate的用法、regulate的释义、

regulate的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/regulate>

